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@minvws.nl]; .

) @minvws.nl];

Cc:

From:

Sent: Mon 3/2/2020 5:19:22 PM

Subject: RE: noodkreet huisartsen aan minister Bruins

Received: Mon 3/2/2020 5:19:23 PM

Hoi,
Zie nog een aanvulling!
a

van: INEIEE) EXER minws.ni>
Verzonden: maandag 2 maart 2020 18:05

) EEE @minvws.nl>; )
le ) EEE @minvws.ni>; ,

Onderwerp: RE: noodkreet huisartsen aan minister Bruins

Hallo allen,

Nog een korte aanvulling op onderstaande lijn (indien gewenst) over de huisartsentekorten (eerste punt uit de noodkreet van de

huisartsen).

Groeten, EXEN

Verzonden: maandag 2 maart 2020 17:28

@ minvws.nl>;BE

minvws.nl>;

Onderwerp: RE: noodkreet huisartsen aan minister Bruins

Het ziet er niet mooi uit maar dit is ons voorstel

Groet

Ik begrijp dat er enorm veel op de huisartsen afkomt. Dat geldt cok voor de GGD-en en voor de medewerkers in de

ziekenhuizen waar de eerste patienten zijn opgenomen. Ik zie hoe hard iedereen werkt en wil op deze plek al die

mensen een hart onder de riem steken. Mijn dank en waardering voor eenieders inzet is enorm.

. Juist om het aantal vragen aan huisartsen terug te dringen is het landelijk telefoonnummer in gebruik genomen
(0800-1351).

. Ik heb begrepen dat nog niet voor iedereen duidelijk is wanneer de huisarts gebeld moet worden en wanneer het landelijk
nummer. Het landelijke nummer is voor algemene vragen over het coronavirus. We roepen mensen niet op om de huisarts te

bellen maar om thuis te blijven als ze luchtwegklachten hebben en in een regio zijn geweest waar het virus heerst. Pas als

mensen koorts hebben vragen we hen de huisarts te bellen, en niet naar de huisarts toe te gaan. Zo voorkomen we onnodig
risico en zorgen we dat de GGD zijn taak op het gebied van publieke gezondheid kan doen.

We gaan door met de communicatie hierover. Ik heb er vertrouwen in dat het landelijk nummer op korte termijn het

aantal vragen aan de huisarts zal terugdringen.

Eventueel aanvullend:

+ We weten dat er in een aantal regio’s in Nederland een tekort is aan huisartsen.

e We zijn met de LHV bezig om het arbeidsmarktprobleem aan te pakken met verschillende acties.

« Voor deze crisis leidt dit helaas niet tot directe oplossingen.

. Als het gaat om tekorten aan hulpmiddelen wil ik er echt op aandringen dat alle acties rondom hulpmiddelen in

ROAZ-verband plaatsvinden onder regie van de directeuren publieke gezondheid.

. Er moeten geen lijnen buiten het ROAZ om gaan lopen. Dit betekent dat het van groot belang is dat huisartsen ook

hun rol nemen in deze overlegstructuur.
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Aanstaande woensdag organiseer ik een bijeenkomst voor alle betrokken veldpartijen, ook met leveranciers en

hoop te komen tot een landelijke richtlijn om de tekorten van medische hulpmiddelen zo goed als mogelijk is te

regisseren.

Volksgezondheid, Welzijn en S

EJ Den Haag

Dubbel
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